
Referat fra styremøte 24-05 HSSK
Tid:                 8. mai 2024
Sted:               Sola Sjø. Mimrehallen
Tilstede:         Hadle Eide Dahle, Øyvind Breda, Hans Alnes, Dag Johansen, Einar 
Kverneland, Mia Koløy
Kopi:
Saksliste:

1. Referat fra møte 4. 2024
2. Medlemsstatus
3. Økonomi
4. Agendapunkter behandlet på styremøtet (6-15)
5. Neste møte
6. Referat. Referat nr. 4 2024 godkjent
7. Medlemsdatabasen viser 139 medlemmer. Ca. 65 medlemmer har betalt medl. avgift. 

Dag lager liste over de som ikke har betalt og Hadle sender ut purring
8. Økonomi. Klubbens økonomi er god og kontantstrøm som forventet på dette 

tidspunktet. Ca. kr. 309 000 på konto. 
9. Aktiviteter.  1: Hadle jobber med å få til besøk til bilmuseet til Olav Stangeland på 

Tjelta. Besøket til bilmuseet legges i etterkant av et ordinært medlemsmøte.  2: Det 
kan være interessant å få høre mer om Heli-One, lokalt og globalt. Einar tar kontakt 
med Leif Egil Torkelsen, da Morten synes å være svært så opptatt.

10. Fellestur: Tur til Vrådal/Telemarkskanalen planlegges 20.-22. juni.  Boreal er teknisk 
arrangør av turen og Øyvind/Hadle er kontaktpersoner. Klubben sponser noe av turen 
(det som er over 4000 pr person og lunch kr. 350 på båten). Egen melding sendes ut til 
alle dersom det er nye detaljer. 24 deltakere har meldt seg på til idag. Dersom noen 
ønsker å bli etterpåmeldt må de ta kontakt med Trygve Byrkjedal, Boreal. Ifølge 
Boreal vil andelen som fakturers HSSK (basert på 23 deltakere) bli kr. 29900, 
inkludert lunch på båten.

11. Eventuelt: Hadle ble utfordert av Helge Nilsen om når HSSK ble dannet. Vi har nå 
fått tak i referater fra de første «offisielle» møtene fra 2000 og utover. Arbeidet med å 
hente inn informasjon/kontaktpersoner er startet. Hadle holder i dette foreløpig.

12. Supplering til kantinedriften.  Hadle bestilling av pizza til møtet i juni. Basert på 60 
personer bestiller vi 15 pizza. Hadle konsulterer litt med PizzaBakeren om antallet.

13. Vinlotteriet. Går sin gang med godt supplement til klubbens økonomi
14. Neste møte: 5. juni. 
15. Hadle sender ut kort agenda i forkant av neste møte

Hadle Eide Dahle
Sekretær
Fellesmøtet :
Servert vafler og kaffe og gjennomførte vinlotteri.
42 medlemmer møtte.


